



INTERNATIONAL ORIENTEERING FEDERATION

World Orienteering Day Mini Guidelines

2022



wod

World Orienteering Day



Hari Orienteering dunia

Visi kami

IOF mensasarkan 500 000 peserta pada 5 000 acara di 100 buah negara pada Hari Orienteering Dunia 2022.

matlamat IOF berhubung penganjuran acara tahunan ini adalah seperti berikut:

- Meningkatkan penglihatan dan kebolehcapaian orienteering kepada orang muda.
- Meningkatkan bilangan peserta kedua-dua di sekolah aktiviti juga dan di kelab-kelab 'aktiviti di semua negara di Negara Persekutuan, dan untuk mendapatkan negara yang lebih baru untuk mengambil bahagian dalam orienteering.
- Membantu guru-guru untuk melaksanakan orienteering dengan cara yang menyeronokkan dan pendidikan.





7 langkah ke acara World Orienteering Day (WOD) yang berjaya



Berminat dalam mewujudkan acara Hari Orienteering Dunia yang berjaya?

Ikuti panduan 7-langkah kami untuk belajar bagaimana untuk melakukannya.

Anda boleh mendapatkan maklumat lanjut dan inspirasi pada [World Orienteering Day](#)

1. Daftar Orienteering Hari Khas Dunia anda

Mendaftar acara dan kenalan seseorang anda di [World Orienteering Day](#). Sila mendaftar acara anda dan orang kenalan dengan seberapa segera yang mungkin.

Apabila anda telah dimuktamadkan pendaftaran anda, bendera merah akan muncul pada peta. Jika terdapat banyak peristiwa di kawasan yang kecil, bulatan merah dengan bilangan yang akan muncul. Anda boleh mengezum masuk dan keluar untuk melihat acara. Anda juga boleh memuat naik peta, gambar dan maklumat untuk setiap acara.

Pada [World Orienteering Day](#) anda akan mencari kebanyakan maklumat yang anda perlukan untuk acara yang berjaya.

2. Menggalakkan World Orienteering Day (WOD) anda

Pada [worldorienteeringday.com](#) anda akan mencari kit promosi kami untuk [World Orienteering Day 2022](#).

Buat jemputan menggunakan kit ini, menghantar maklumat melalui media sosial, menjemput akhbar tempatan, radio dan televisyen.

Memasang poster di lokasi strategik seperti pintu masuk utama ke sekolah, pintu masuk ke gimnasium, pada peringkat tempatan kelab orienteering dan lain-lain

3. Lukiskan peta

Melukis peta mudah atau mengemas kini peta lama kawasan diputuskan anda. Ia boleh menjadi satu lakaran atau peta yang lebih maju, dalaman atau luaran, kawasan sekolah, taman atau hutan.



rakan kongsi Hari Orienteering Dunia, peta lukisan, Amerika Syarikat [OCAD](#) syarikat perisian, menawarkan penganjur Hari Orienteering dunia dengan lesen perisian bebas untuk peta lukisan.

Sila hubungi Hari Orienteering Dunia di wod@orienteering.sport memohon percuma lesen, Amerika Syarikat [OCAD](#) Starter dan untuk maklumat pemetaan lain.

Di belakang peta, anda boleh menulis maklumat mengenai aktiviti belia kelab orienteering tempatan dan peristiwa yang akan datang yang akan mengikuti rumah anak-anak dengan peta.

4. Pembuatan Kursus

Membuat kursus boleh menjadi mudah. Menjadikan kursus yang mudah dalam contohnya kawasan sekolah, membina "bumi" atau buat maze kecil. Anda boleh menggunakan sistem menumbuk elektronik dari [SPORTident](#). Sebagai Exclusive Timing Rakan dalam World Orienteering Hari SPORTident menawarkan satu tahun "Orienteering App 100" langganan percuma. Gunakan SPORTident Orienteering App dan menerbitkan keputusan anda daripada acara Hari Orienteering Dunia anda di Pusat SPORTident, platform keputusan Orienteering App.

Termasuk kanak-kanak dalam menubuhkan kursus.

Jika anda ingin mencuba masa depan orienteering, anda boleh mencari aplikasi yang berbeza dalam Smartphone anda sebagai alternatif menyeronokkan. Memadamkan kawalan maya pada telefon. Dengan bantuan GPS anda tahu sentiasa di mana anda berada dan di mana anda akan.

5. Melaksanakan World Orienteering Day (WOD) anda

Kini ia adalah masa untuk melaksanakan acara [World Orienteering Day](#) anda. Anda perlu pembantu dari kelab tempatan atau sekolah. Ia adalah besar jika anda mempunyai beberapa pembantu untuk menyokong anda, kerana pelajar sentiasa ingin tahu lebih daripada apa yang anda boleh harapkan.

Anda boleh menjemput sekolah-sekolah untuk mengambil bahagian pada masa yang ditetapkan cth 10: 00-12: 00, anda mungkin mempunyai kemasukan terbuka semasa sepanjang hari, contohnya di sekolah, anda boleh menjalankan orienteering malam atau melakukan orienteering tertutup. Anda boleh cuba orienteering dalam kanu atau di atas basikal. Atau mengapa tidak menggunakan inlines.

Paling penting adalah untuk bersenang-senang! Dan untuk mencari banyak penanda kawalan atau mata cek! penjagaan masa tidak perlu. Selalunya penjagaan masa boleh menjadi penghalang utama untuk meneruskan satu aktiviti yang menyeronokkan. Tetapi



mereka yang ingin timekeeping juga boleh melakukannya, sudah tentu. Apa yang penting ialah pelajar meninggalkan aktiviti dengan perasaan yang baik, mereka gembira dan berpuas hati.

Jika anda mempunyai kemungkinan, sila gunakan pelari elit anda atau orang lain yang terkenal di kelab anda atau mungkin keluar dan bertanya beberapa duta Hari Orienteering Dunia untuk menyokong acara anda.

Dari Dunia Orienteering rakan kongsi [SIGNSPORT](#), anda boleh menempah pakaian Nalaya langsung dari [katalog](#) Nalaya mereka di laman web mereka.

Dari Dunia Orienteering Hari rakan kongsi Str8, anda boleh menempah Nalaya Kompas terus dari laman web mereka.

Dari Dunia Orienteering Hari rakan kongsi [Dobas](#), anda boleh menempah bendera Nalaya langsung daripada mereka.

Dari rakan kongsi Hari Orienteering Dunia [Lumonite](#), anda boleh menempah [Lumonite headlamps](#) secara langsung dari laman web mereka, dengan diskaun 10%.

6. Berikan diploma kepada semua

Anda mempunyai kemungkinan untuk memberikan diploma kepada semua peserta selepas aktiviti tersebut. Anda akan menemui contoh diploma Hari Orienteering di dunia di laman web WOD.

Diploma ini secara historis sangat popular di kalangan kanak-kanak.

Anda juga boleh memberikan minuman, buah-buahan dan lain-lain perkara kecil yang boleh anda dapatkan dari rakan kongsi tempatan.

Anda juga boleh memesan perkara dari Rakan Hari Orienteering Dunia sebagai Beri-Aways.

7. Laporkan acara World Orienteering Day (WOD) anda

Sila laporkan acara Hari Orienteering Dunia anda secepat mungkin selepas ia berlaku di worldorienteeringday.com

Laporkan bilangan peserta dalam setiap kumpulan umur. Maklumat ini akan membantu kami mengembangkan sukan ini kepada lebih ramai kanak-kanak.



Apabila anda telah memuktamadkan laporan anda, bendera merah akan berubah menjadi hijau.

Anda juga boleh melihat statistik mengenai penyertaan aktiviti anda, negara anda dan berapa ramai yang telah mengambil bahagian di seluruh dunia.



#worldorienteeringday

**Be part of something Bigger
-Colour the World!**



Hubungi World Orienteering Day (WOD)

wod@orienteering.sport

Jenny Nilsson,

World Orienteering Day, Pengurus Projek

jenny.nilsson@orienteering.sport

+46 70 29 59 30



Follow
WOD on
Facebook



<https://www.facebook.com/Worldorienteeringday>

WOD
on
Instagram



<https://www.instagram.com/worldorienteeringday/>



wod

World Orienteering Day

www.worldorienteeringday.com



INTERNATIONAL ORIENTEERING FEDERATION